
                                                                              Aleksandrów Kuj.30.06.2009r.

Protokół nr 14/09 z posiedzenia Zgromadzenia ZGZK w dniu 30.06.2009r.

Ad.1

Pan  Wojciech  Zieliński  –  Przewodniczący  Zgromadzenia  przywitał  zebranych. 

Na  podstawie  listy  obecności  (  załącznik  nr  1  )  stwierdził,  że  Zgromadzenie  zdolne  jest 

do podejmowania uchwał.

Pan Andrzej Olszewski – Wójt gminy Aleksandrów  Kujawski  -  na wstępie posiedzenia 

Zgromadzenia  przedstawia  informacje  dotyczące  utworzenia  Lokalnej  Grupy Rybackiej  w 

ramach  Programu  Operacyjnego  „Zrównoważony  rozwój  sektora  rybołówstwa  i 

nadbrzeżnych obszarów rybackich 2007-2013”.

Przedstawia dokumenty takie jak: projekt rozporządzenia ministra rolnictwa i rozwoju wsi w 

sprawie szczegółowych warunków, jakim powinna odpowiadać  lokalna strategia  rozwoju 

obszarów rybackich,  projekt regulaminu organizacyjnego i statutu Lokalnej Grupy Rybackiej 

oraz uchwałę w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy do LGR.  

Ad.2

Pan Przewodniczący przypomniał,  iż porządek obrad na Zgromadzenie (  załącznik nr 2 ) 

był rozesłany z materiałami.

Pyta się zebranych : Czy ktoś ma uwagi do proponowanego porządku obrad?

Pan Andrzej Cieśla – Przewodniczący Zarządu ZGZK – proszę o zdjęcie z porządku obrad 

punkt  11   dotyczącego  nowego  projektu  statutu  Związku  z  powodu  nieobecności 

Przewodniczącego Komisji statutowej Pana Wójta Piotra Marciniaka.

Porządek obrad po poprawce został przyjęty jednogłośnie.

Na sali obecnych było 11 przedstawicieli do Zgromadzenia.
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Ad.3

Pan Przewodniczący zaproponował aby na protokolanta powołać Panią Iwonę Żbikowską.

 za głosowało 11 przedstawicieli

 protokolant został powołany jednogłośnie.

Ad.4

Pan  Przewodniczący  informuje  ,  że  protokół  jest  dostępny  do  wglądu  w  Biurze  ZGZK, 

zapytał  zebranych  o uwagi  do protokołu.  Wobec ich braku Przewodniczący przystąpił  do 

głosowania nad przyjęciem protokołu:

 za głosowało 11 przedstawicieli

 protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad.5

Przewodniczący Zarządu Pan Andrzej Cieśla przedstawia informacje o działalności Zarządu 

pomiędzy posiedzeniami Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Kujawskiej(załącznik nr 3).

Przewodniczący Zgromadzenia  poprosił o zadawanie pytań Przewodniczącemu Zarządu.

Wobec  braku  pytań  przeprowadził  głosowanie  nad  przyjęciem  informacji  z  działalności 

Zarządu pomiędzy posiedzeniami Zgromadzenia.    

Informacje z działalności  Zarządu pomiędzy posiedzeniami Zgromadzenia została przyjęta 

jednogłośnie.

Na sali obecnych było 11 Przedstawicieli do Zgromadzenia.

Ad. 6

Pan  Przewodniczący  Zgromadzenia  ZGZK-  Wojciech  Zieliński  przechodzi  do  kolejnego 

punktu porządku obrad w sprawie postępów prac związanych z inwestycją budowy ścieżek 

rowerowych.

Prosi Przewodniczącego Zarządu – Pana Andrzeja Cieślę o zabranie głosu.

Pan Andrzej Cieśla – Przedstawia członkom Zgromadzenia nowego pełnomocnika Zarządu 

ds. inwestycji i oddaje głos Panu Dariuszowi Pruszyńskiemu.        

Pan Dariusz Pruszyński – Pełnomocnik Zarządu ds. inwestycji -   zastałem sytuacje taką,  że 

Pan  Krzystof  Kalitka,  mój  poprzednik  podpisał  umowę  z  Panem  Suwałą  na  studium 
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wykonalności.  Została również  wybrana firma projektowa z Torunia w ramach przetargu, 

która  ma  wykonać  dokumentacje   projektu  ścieżek.  Spotkałem  się  osobiście  z  Panami  i 

omówiłem bieżące sprawy. 

Jest wybrana także  w ramach konkursu firma Pani Aldony  Mikulskiej ,  która wykona raport 

oddziaływania  na  środowisko.  Co  prawda  umowa  nie  jest  jeszcze  podpisana,  ale  w 

najbliższym czasie  będzie to zrobione. Pani ta prosiła o trochę czasu aby zorientować się w 

Urzędzie Marszałkowskim, jakie są szanse powodzenia naszej inwestycji.   

Budowa naszych ścieżek ma zapewnić przede wszystkim bezpieczeństwo ruchu rowerzystów. 

Sprawia nam problem ślimak w Raciążku ponieważ droga tam jest bardzo wąska i po obu 

stronach drogi są rowy.   Ze wszystkimi gminami w zasadzie umowy są podpisane. 

13:15  na  posiedzenie  Zgromadzenia  przybywa   Pani  Wioletta  Popow  –  delegat  miasta 

Aleksandrów Kuj.

Pan Dariusz Jaworski – delegat Miasta Ciechocinek - Czy trasy już są ustalone na 100%, 

chodzi mi przede wszystkim o odcinek Aleksandrów – Ciechocinek.

Pan  Dariusz  Pruszyński  –  Pełnomocnik  Zarządu  ds.  inwestycji  -   trasa  ścieżek  jest  już 

zaakceptowana przez Urząd Marszałkowski i na taką trasę dostaniemy dofinansowanie.

Z  Aleksandrowa  wyprowadzają  dwie  ścieżki,  na  wysokości  Stawek  ślimakiem  idzie  w 

kierunku  obecnej  „jedynki”   wszystko  po  prawej  stronie  drogi  i  będzie  się  łączyła  z 

fragmentem ścieżki rowerowej w Ciechocinku.

Jest  jeszcze  jedna  koncepcja  stworzenia  ścieżek  rowerowych  na  naszym  terenie  ale  o 

charakterze  turystycznym  i  rekreacyjnym.  Pomysł  taki  podsunął  mi  student  ochrony 

środowiska,  który  piszę  na  temat  tego  projektu  pracę  licencjacką  Pan  Emil  Ziółkowski. 

Pomysł jest bardzo dobry i myślę, że z czasem możliwy do zrealizowania. 

Pan Jacek Krzyżyński – delegat gminy Aleksandrów Kujawski  - bardzo dobrze znam tego 

Pana,  jest  zakochany  w  naszej  okolicy  i  ma  naprawdę  wiele  dobrych  pomysłów  aby 

uatrakcyjnić turystycznie nasz region.

Pan Andrzej Nawrocki – Burmistrz Miasta Ciechocinek -  wspomniała Pan Pełnomocnik, że 

w zasadzie wszystkie umowy z gminami są podpisane. Co to znaczy w zasadzie?
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Pan Dariusz Pruszyński – Pełnomocnik Zarządu ds. inwestycji - Pani Wójt gminy Raciążek 

ma  podpisaną  umowę  i  aneks,  ale  doręczy  do  Związku  Gmin  dopiero  jak  będzie  miała 

zapewnienie  o  właścicielskich  stosunkach  do tych  terenów na,   których  ma  biec  ścieżka 

rowerowa.

13:25 na posiedzenie Zgromadzenia przybywa Wójt gminy Koneck – Pan Ryszard Borowski.

Ad. 7 

Pan Przewodniczący Wojciech  Zieliński -  przechodzimy do kolejnego punktu dotyczącego 

poziomu przygotowań inwestycji pn. Rozwój selektywnej zbiórki odpadów. 

 Pan  Dariusz  Pruszyński  –  Pełnomocnik  Zarządu  ds.  inwestycji  –  Jest  przygotowywany 

wniosek o dofinansowani na ta inwestycję. W skład tego zadania wchodzą trzy elementy: 

- zakup dwufrakcyjnego sita bębnowego wraz z zespołem przenośników , które będzie 

uzupełnieniem do tej  obecnej linii sortowniczej,

- budowa hali  sortowniczej  ,  żeby były warunki do normalnej  pracy przy segregacji 

śmieci,

- budowa kompostera do 2011 roku,  aby spełnić wymogi unijne.

W trakcie obrad Zgromadzenia wychodzi Pan Wójt Andrzej Olszewski ( godz. 13:30)

Prowadzę obecnie rozmowy na temat brakującej dokumentacji z odpowiednimi osobami.

Wobec  braku pytań  do  Pana Dariusza  Pruszyńskiego  Pan Przewodniczący  przechodzi  do 

kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 8

Przedstawienie wariantów sytuacji prawnej dotyczącej Straży Ekologicznej.

Pan Mariusz Moneta – Radca Prawny ZGZK – do tej sprawy podchodzimy już któryś raz. 

Dochodzimy do pytania, czy ustawodawca stwarza możliwości prawne do utworzenia straży 

ekologicznej, w tej chwili jeszcze tego nie wiemy.

4



My obecnie dysponujemy dwoma statutami wzorcowymi. Z mocy prawa, występuje tu jako 

radca   proszę  o  wyznaczenie  2  lub  3  osób,  które  będą  pracowały  razem  ze  mną  przy 

opracowaniu tego statutu.

Pan Andrzej Nawrocki – Burmistrz Miasta Nieszawa- czy jest podstawa prawna, żeby ZGZK 

mógł utworzyć Straż Ekologiczną?

Pan Mariusz Moneta – tak, jest taki projekt ustawy, w którym jest mowa, że taka straż może 

być stworzona nie tylko pod szyldem gmin ale i związków.

Z mojej wiedzy nie wiem czy ta ustawa przeszła, ale uważam, że prawdo podobnie tak.

Pan Andrzej Nawrocki – Burmistrz Miasta Nieszawa – zgłaszam się na ochotnika do komisji,  

która  będzie  opracowywać Statutu Straży Ekologicznej.

Pan Mariusz  Moneta – ta rozmowa jest jeszcze przedwczesna na tym etapie.

Pan Andrzej  Cieśla – Przewodniczący Zarządy ZGZK - poczekajmy na podstawę prawną 

powstania  straży  ekologicznej.  Jak  będzie  akt  prawny  to  będziemy  mogli  działać. 

A propozycji z Państwa strony na pewno będzie wiele. Dziękuję.

Ad. 9

Pan Dariusz Pruszyński – Pełnomocnik Zarządu ds. Inwestycji  – mamy propozycje trzech 

wariantów utworzenia schroniska dla zwierząt:

- propozycja Pana Adamowicza –  oferuje chęć utworzenia schroniska. Chce aby gminy 

złożyły się wspólnie na wybudowanie takiego obiektu, ale ma jeden warunek, żeby 

jego syn kierował całym schroniskiem. 

- Propozycja Pana Rosoła z firmy AGROROS – oferuje działkę i budowę w własnym 

zakresie, ale koszty korzystania z takiego schroniska są bardzo drogie, proponuje cenę 

5,27 zł od mieszkańca gminy na rok.

- Propozycja  z  jakiej  korzysta  w tej  chwili  Urząd  Miasta  Aleksandrów Kujawski  – 

schronisko dla  zwierząt  w Toruniu,  które  również  jest  dość  drogie  (  21.960,00 zł 

brutto  na  rok  dla  każdej  gminy  za  9  zwierząt  ),  po  za  tym  nie  ma  miejsc  już  w 

schronisku, które  jest przepełnione i nie chce podpisywać nowych umów.
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Pan Andrzej Nawrocki – jest jeszcze jeden wariant, aby na naszym składowisku odpadów 

zbudować takie schronisko zwierząt.

Uważam jednak, że propozycja Pana Adamowicza jest najkorzystniejsza dla nas. Będzie 

najtaniej,   damy  mu  nasz  teren  ,  schronisko  będzie  nasze  a  on  będzie   naszym 

pracownikiem,  będzie  kierował  schroniskiem.  Będziemy  mieli  pewność,  że  wszystko 

dobrze  funkcjonuje.  Jest  to  bardzo  uczciwy  i  solidny  człowiek,  stawiam  na  jego 

propozycję.

Pan Jacek Krzyżyński  –  na naszym terenie  jest  coraz więcej  błąkających  się  psów, a 

zwłaszcza w okresie wakacyjnym, kiedy ludzie wyjeżdżają i porzucają zwierzęta.  Jest to 

naszym obowiązkiem.

Pan  Józef  Duszyński  –  zgadzam  się  całkowicie  z  Panem  Burmistrzem  Andrzejem 

Nawrockim,  aby  z  Panem  Adamowiczem  nawiązać  współpracę.  Znam  Go  osobiście, 

wzorcowo prowadził punkt przyjęcia padliny i na pewno dobrze poprowadzi schronisko 

dla zwierząt.

Pan Wojciech Zieliński – można tam również wybudować hotel dla zwierząt z którymi 

właściciele nie mają co zrobić, kiedy wyjeżdżają i pobierać za to opłatę.

Ad 10

Pan Przewodniczący Zgromadzenia – Wojciech Zieliński przechodzi do kolejnego punktu 

dotyczącego „ Sprawozdania z skwitowania Spółki „EKOSKŁAD” za rok 2008.

Pan  Andrzej  Cieśla  –  Przewodniczący  Zarządu  ZGZK  wczoraj  odbyło  się  spotkanie 

Właścicieli  Spółki  z  udziałem  Rady  Nadzorczej  poświecone  w  całości  sytuacji,  jaka 

istnieje  w  Spółce  EKOSKŁAD  z  analizą  sytuacji  finansowej  i  zatwierdzeniem 

sprawozdań Rady Nadzorczej.

Rada Nadzorcza, która wcześniej zgłaszała swoje uwagi co do działalności Pana Prezesa 

podjęła  decyzję  o  odwołaniu  Pana  Janusza  Wiśniewskiego  z  funkcji  Prezesa  Spółki 

EKOSKŁAD i jednocześnie powierzyła Panu Januszowi Monecie obowiązki prezesa do 

czasu  wyłonienia  nowego,  w  ramach  konkursu  na  to  stanowisko.  Do  bieżącego 

funkcjonowania  Spółki  Rada  Nadzorcza  powołała  Prokurenta  w  osobie  Pana  Dariusz 

Pruszyńskiego.
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Do dnia 14 lipca został ogłoszony termin składania ofert na stanowisko Prezesa.

Decyzja  Rady  Nadzorczej  wynika  z  kilku  faktów  jakie  wystąpiły  i  z  oceny  Zarządu 

Spółki.  Rada Nadzorcza  jednoznacznie  negatywnie  oceniła  działalność  Spółki  w roku 

2008 oraz wskazała, że Zarząd nie przedstawił żadnej koncepcji i kierunku działania, Pan 

Prezes nie pozyskiwał nowych dostawców odpadów, program naprawczy o jaki prosiła 

Rada  Nadzorcza  nie  zawierał  kluczowych  rozwiązań  ekonomicznych  związanych  z 

gospodarką odpadami w oparciu o własne składowisko.

Rada  Nadzorcza  podkreśliła,  że  źródłem  straty  za  2008r.  i  2009  r.  jest  sposób 

funkcjonowania  tej  Spółki,  to  znaczy brak  planu  wieloletniego,  naprawczego  i  wynik 

naliczenia jednorazowej amortyzacji.

Kolejną sprawą jest wysokość opłaty ekologicznej, jaką Spółka płaci za nie segregowane 

śmieci. 

Takie  zmiany były konieczne,  żeby Spółka funkcjonowała  dobrze,  będą wprowadzane 

nowe inwestycje, które podniosą poziom Spółki.

Pan Adam Wroniecki – delegat gminy Koneck – Jestem bardzo zaskoczony odwołaniem 

Pana Janusza Wiśniewskiego z funkcji Prezesa Spółki. Wielokrotnie zwracałem uwagę, że 

Pan Prezes jest ciężki we współpracy, ale tak nagle odwoływać. Gdzie Rada Nadzorcza 

była  przez  tyle  lat,  jak  się  działo  niedobrze,  dlaczego  do  tego  dopuściła  i  na 

Zgromadzeniach nie sygnalizowała, że się dzieje źle.

Proszę przyjrzeć się dokładnie pracy Rady Nadzorczej. 

Pan  Kazimierz  Rzepczyński  –  delegat  miasta  Aleksandrów  Kujawski  –  Kiedy  Rada 

Nadzorcza miała informację o 85.000,- zł straty?

Pani  Alina  Kulik  –  Główny  Księgowy  Spółki  –  Rada  Nadzorcza  systematycznie 

pozyskiwała  informacje  o stracie,  ponieważ zbierała  się  co 3 miesiące  i  podejmowała 

dyskusje na ten temat. 

Pan  Jacek  Krzyżyński  –  delegat  gminy  Aleksandrów  Kujawski  –  Jak  wygląda  koszt 

zwolnienia Pana Janusza Wiśniewskiego?

Pani Alina Kulik – przysługuje mu odprawa i ekwiwalent za 108 dni niewykorzystanego 

urlopu wypoczynkowego.
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Pan Ryszard Borowski – wójt gminy Koneck – Drodzy Państwo  wiemy, że Pan Prezes 

nie wykorzystał ponad 4 lata urlopu wypoczynkowego, jak można było do tego dopuścić. 

Dlaczego Rada Nadzorcza nie kontrolowała tego. Przecież wypisuje się wniosek na urlop, 

jest  lista  obecności  i  wszystko  wiadomo.  Na  Zarządach  nie  było  mowy  o   złych 

poczynaniach Prezesa, a tu nagle odwołanie. 

Uważam,  że  Prezes  jest  kozłem  ofiarnym,  nie  ma  go  tu,  więc  można  wszelkie 

niepowodzenia zrzucić na niego. Uważam , że winne takiej sytuacji są też inne osoby. 

Powtórzę, co już na Zarządzie mówiłem, po pierwsze nie powinno być tak ,że biuro jest 

tam na ulicy Polnej, a Członek Zarządu, Skarbnik czy  Główny Księgowy pracuje tutaj. 

Nie może być tak, że Skarbnik Związku czy Główny Księgowy Związku Gmin jest 

Skarbnikiem czy Głównym Księgowym w Spółce i Członkiem Zarządu -  układ ten jest z 

natury rzeczy, bez względu jakie  by osoby  nie pracowały  zły . To jest złe z samej 

natury, tak nie może być , to nie mobilizuje  do lepszej pracy. Nie wiadomo w czym być 

lepszym, czy lepszym być Skarbnikiem czy Członkiem Zarządu  Spółki.

Czy popierać zwiększenie czynszu na rzecz Związku, jako Skarbnik Związku bo dochody 

Związku będą większe, czy popierać zmniejszenie czynszu, żeby Spółka lepiej 

funkcjonowała .

Proszę Państwa mówię dzisiaj,   że choćby najlepszy człowiek tutaj przyszedł stokrotnie 

lepszy od Pana Wiśniewskiego, którego zwolennikiem nigdy nie byłem - cudów tutaj nie 

zrobi . 

Na początek może jakiś plan przedstawi, ale jak będzie opór materii, będziemy blokować, 

że Skarbnik musi koszty obniżać, nawet i w  Związku  bo wtedy będzie może nas stać, 

żeby Spółka mniejszy czynsz płaciła na rzecz Związku, żeby Spółka inwestowała w hale, 

może w sito.  Pewnie, że wiele rzeczy było złych i Pan Wiśniewski ma też w tym udział, 

ale wiele rzeczy chciał dobrze dlatego jednoznaczne określenie, że się nie zgadzam! 

W moim przekonaniu Rada Nadzorcza powinna odwołać cały Zarząd, a później jak 

zostanie wybrany nowy Prezes to on złoży propozycję,  zaproponuje kogoś  z kim będzie 

chciał pracować . 

Jak się nie zmieni struktury , to możemy sobie dyskutować kolejne lata.  Zgadzam się z 

kolegą Markiem Ziemińskim, który mówi , że my sami nie dbamy o to. 

Pani Alina jest jeszcze  członkiem Zarządu, jakie wynagrodzenie za tą funkcję Pani 

dostaje.
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Pani Alina Kulik – Skarbnik ZGZK – Jako członek Zarządu ryczałtem dostaje 800,- zł.  

Funkcję jakie pełnie w Związku i w Spółce powierzyło mi Zgromadzenie Wspólników, 

które  dzięki  takiemu  układowi  chciało  na  bieżąco  być  informowanym  o  sytuacji 

finansowej  Spółki.  Połączenie  tych  funkcji  w  ogóle  mi  nie  przeszkadza  w  pełnieniu 

swoich  obowiązków,  a  wręcz  uważam,  że  jest  dla  mnie  pomocne  ponieważ  mogę 

kontrolować finanse w obu zakładach.

W każdej chwili na posiedzeniu, Zarząd Związku chce aby mu udzielono informacji na 

temat bieżącej sytuacji Spółki i  taką uzyskuje.  Uważam również, że pomaga  taka 

sytuacja w pracy Zarządu Związku.  

Również pomaga w pracy Zarządu Spółki bo w każdej chwili wiadomo jakie są decyzje 

właściciela w sprawach Spółki, w wielkości kosztów, o kierunek prowadzonych 

inwestycji. Pewnie jak nie chce się, żeby dana osoba  pracowała to zawsze można podać 

powód .

Natomiast po to Zgromadzenie Wspólników połączyło te dwa stanowiska  by mieć stałą i 

bieżącą analizę i wiedzę  na temat finansów jakie są w Spółce .

Ze swojej strony mogę powtórzyć, że dla mnie nie ma żadnych problemów jeżeli chodzi o 

prace w Związku i w Spółce. W Związku pracuje na pół etatu, a w Spółce na dwie trzecie, 

a tym bardziej nie ma żadnych sprzeczności prawnych Panie wójcie, oraz nie podzielam 

Pana obaw .

Jeszcze chciałam się odnieś do odwołania Pana Prezesa, czy członka Zarządu ,decyzja 

należała do Rady Nadzorczej nie do mnie, mało tego Prezes jest Prezesem  i proszę nie 

porównywać jego kompetencji  i uprawnień do Członka Zarządu  ,to jest ogromna 

różnica.

Pan Ryszard  Borowski  –  Wójt  gminy  Koneck  –  Jakie  wynagrodzenie  miesięczne  ma 

Prezes Spółki?

Pani Alina Kulik – Skarbnik ZGZK – dokładnie nie mogę sprecyzować ponieważ oprócz 

wynagrodzenia zasadniczego , wysługi lat, funkcyjnego i pracy w szkodliwych warunkach 

(jest to około 5.500 zł brutto) Prezes dostaje comiesięczną premię do 30 %. 

Jeśli  Pan  Przewodniczący  Zgromadzenia  pozwoli  to  podjadę  do  Biura  i  dokładnie 

przedstawię wynagrodzenie Prezesa.
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Pan Wojciech  Zieliński  –  wyraża  zgodę,  w oczekiwaniu  na  powrót  Pani  Aliny Kulik 

zarządza krótką przerwę. 

Pani  Alina  Kulik  –  przedstawia  członkom  Zgromadzenia  dokładne  wynagrodzenie 

Prezesa za  m-c kwiecień i  maj 2009r. wraz ze składnikami;

Wynagrodzenie  brutto  Pana Prezes  Janusz  Wiśniewski  w miesiącu  kwietniu  wynosiło 

6.306,85 zł.  Na tą kwotę składa się:  płaca zasadnicza – 3871,23 zł,  premia,  która jest 

ruchoma, a w tym miesiącu wyniosła 25%  płacy zasadniczej - 967,81 zł oraz  dodatek 

funkcyjny – 500,00 zł, dodatek szkodliwy – 193,56 zł i dodatek stażowy – 774,25 zł.

Razem do wypłaty za miesiąc kwiecień było 4.423,65 zł

W miesiącu maju Pan Prezes nie dostał premii, a wszystkie składniki stałe dały kwotę 

5.339,04 brutto.

Pan Andrzej Cieśla – Przewodniczący Zarządu ZGZK – Proszę Państwa, żeby nie było 

tego typu sytuacji  proponuje przeanalizować wynagrodzenia wszystkich pracowników.

Koniec dyskusji na ten temat.

Ad. 12

Pan  Przewodniczący  przechodzi  do  pkt  12  porządku  obrad  dotyczącego  interpelacji  i 

zapytań Przedstawicieli ZGZK.

Wobec braku pytań  przechodzi do kolejnego punktu.

Ad. 13

Odpowiedzi na interpelację i zapytania.

Brak – wynika z punkty 12.
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Ad. 14

Sprawy różne:

Pan Jacek Krzyżyński – delegat gminy Aleksandrów Kujawski,  jako miłośnik naszego 

regionu  przedstawia  zebranym  list  intencyjny  dotyczący  „Szlaku  bursztynowego”  w 

naszym Kraju.

Wobec braku pytań  Pan Przewodniczący kończy Zgromadzenie ZGZK.

Ad.12.

Pan  Wojciech  Zieliński  podziękował  za  przybycie  zabranym,  po  czym  zakończył 

posiedzenie   o godz. 15 40.

Protokołowała: Iwona Żbikowska
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